
1 
 

Dagsorden – Skolebestyrelsesmøde, Skoledistrikt Vest 

16. januar 2017 - Kl. 19:00 til 22:00 –  Bangsbostrand Skoleafdeling 

 
 

Fraværende: Peter Aaby 
 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Herunder prioritering af dagsordenens punkter. 

Bemærkning til referat fra mødet 15/12-16 vedr. pkt. 
8. 

Vedr ændret buskørsel – det gælder først fra 1. aug. 

2. Nyt fra elevrådet 

Elevrådsrepræsentanterne orienterer fra elevrådene. 

Der er gang i et nyt integrationsprojekt. 

En mentorordning er undervejs i samarbejde med 

ungeafdeling og dansk flygtningehjælp. 
 

Man ønsker at skabe et øget fokus på elevrådet. 
 

Der er et ønske om at få malet klasseværelser 

3. Henvendelse til Henriette fra Børnehuset 
Troldehøj i Ravnshøj vedr. fremtidigt 
samarbejde 

Orientering – nedsættelse af evt. arbejdsgruppe. 

Henvendelse fra Troldehøj vedr etablering af nye 

faciliteter i forbindelse med Ravnshøj skole? 

 
Bestyrelsen nedsætter en arbejdsgruppe bestående 

af Karina, Henriette og Lars, der tager kontakt til 
Troldehøj og aftaler nærmere. Arbejdsgruppen 

udarbejder tillige et udkast til høringssvar til 
godkendelse på bestyrelsens februar møde 

 

4. Understøttende undervisning/2 
medarbejderordning – forsættelse fra sidste 
møde 

Evalueringspunkter. 
Udgifter til Hotspot. 

Der nedsættes en arbejdsgruppe af Per Hesthaven 
mhp at få evalueret 2 medarbejderordningen. 

 
Der har været nogle forældrehenvendelser pga 

forvirring ift hvilke klasser der er berørt. Carsten og 

Per H. orienterer bredt i fællesskab, hvorefter 
detaljer meldes ud af den enkelte lærer. 

 
Elever der sendes til Hotspot før kl 14.00 af skolen 

påfører skolen en udgift – derfor kan elever ikke 
sendes tidligere end det. 

5. Inklusion/eksklusion – forsættelse fra 
sidste møde 

Opstilling iht. beslutning på mødet 15/12-16 

Punktet genoptages på februar mødet. 

6. Budgetproces. 

Opfølgning fra sidst, herudover debat omkring lejrskole 

(bilag vedlagt) 

Budget 2017 er frigivet men ikke klar til bestyrelsens 
godkendelse. 

 
Forslag til budget gennemgået. 

7. Formanden har ordet  

Høringssvar vedr. antal rul i indskoling – på BUU møde d. 

12/1-17 

Et flertal i BUU besluttede efter høringsperioden at 
der fra skoleår 17/18 indføres 3 rul 
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Værdidebat – status og næste step 
Tilbagemelding dialogmøde 12/1-17 

Trafiksituationen særligt på Bangsbostrand og Ravnshøj 
skoleafdelinger – hvad gør vi? 

Ved det nylige dialogmøde var der et oplæg vedr 
elevindflydelse. Det bliver temasat på et senere 

møde. 
 

Ved dialogmødet blev der i grupper debatteret BBO. 

Det oplevedes som en god form. Der blev i 
bestyrelsen opfordret til at deltage i de dialogmøder, 

der inviteres til. 
 

Der er fortsat store udfordringer ift trafiksituationen 

på Bangsbostrand. Der bliver i år foretaget en 
trafikundersøgelse mhp at undersøge 

trafiksikkerheden. 
Der er taget kontakt til menighedsrådet for at 

undersøge om området ved kirken kan bruges til 
aflæsning. 

Per Hesthaven tager herudover kontakt til 

trafiksikkerhedsudvalget for at få en proces sat i 
gang hurtigst muligt. 

 
I Ravnshøj er parkeringspladsen ikke stor. Det har 

givet problemer ifm busafviklingen. Det opleves dog 

som knap så stort et problem i dette skoleår, efter at 
verdensklasserne ikke er i Ravnshøj mere – (1 bus 

mindre) 
 

Overgangen fra Gærum til Bangsbo er evalueret. Der 
er ikke kommet synspunkter der tilsiger ændringer. 

Det gik godt i sidste skoleår. Der fortsættes derfor 

efter gældende retningslinje. Repræsentanter for 
bestyrelsen ønsker at deltage ved orienteringsmødet 

med forældre, og forventer således det tænkt ind i 
planlægningen. 

8. Værdiregelsæt 

Gruppen er i gang med udarbejdelse, og på mødet drøftes 
udkast til antimobbestrategi udarbejdet af gruppen. 

Antimobbestrategien er en del af værdiregelsættet. 
Bilag vedlagt.  

Strategien er gældende. Der arbejdes videre med 

kvalificering af strategien i arbejdsgruppen. Den 
sendes desuden til AKT/INKL. vejl mhp yderligere 

kvalificering 

9. Kommunikation 

Mogens orienterer om kommunikationen i Skoledistrikt 

Vest. 

Oplæg om kommunikation og mulighederne heri. 
Kommunikation bliver genoptaget som punkt 

10. Gennemgang af handleplan – nyt 
arbejdsredskab i skolebestyrelsen 

Kort gennemgang af tilrettet handleplan udsendt med 
seneste referat. Handleplan bilagt 

10 min 

11. Evt. 

Herunder orientering fra Per Hesthaven 

 sprogklasser 

 medarbejderrepræsentant 

Der orienteredes kort om sprogklasser samt om 

direktør og skolechefs rundtur i skoledistrikt Vest 
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Medlemmer af bestyrelsen 

Lars Sørensen, Gærum skoleafdeling 

Mette Neist, Heldagsskolen 
Henriette Hartvig, Ravnshøj skoleafdeling 

Karina Svensen, Ravnshøj skoleafdeling 

Anja Svendsen, Gærum skoleafdeling 
Kåre Venø Olesen, Bangsbostrand skoleafdeling 

Marianne Bøgh, Bangsbostrand skoleafdeling 
Peter Aaby Larsen, Bangsbostrand skoleafdeling 

Carsten Kassow, Bangsbostrand skoleafdeling 

Brian Sleimann Thomsen (rep. for erhvervslivet) 
Mette Koop (rep. for foreningslivet) 

Henry Carlsen, Ravnshøj skoleafdeling (medarbejderrep.) 
Tina Thomsen, Bangsbostrand skoleafdeling (medarbejderrep.) 

Mogens Brag, Gærum Skoleafd. (afdelingsleder) 
Per Hesthaven, Distriktsleder 


